

Antrag auf Wechsel der Promotionsordnung

English version below

Im Jahr 2024 wurde die Promotionsordnung des PZAI überarbeitet und in allen Senaten als auch Präsidien der beteiligten Partnerhochschulen verabschiedet. Zum 03.12.2024 trat die neue Promotionsordnung in Kraft.

Doktorand:innen, die nach der Fassung von 2018 am PZAI angenommen wurden können auf Antrag in die Promotionsordnung von 2024 wechseln (möglich nur vor Einleitung des Promotionsverfahrens).

Personenbezogene Daten

Bitte geben Sie hier den Namen Ihrer Hochschule an
(Hochschule der Erstbetreuung)

Persönliche Daten

Vorname _____

Name _____

Telefon _____
(wenn möglich dienstlich)

E-Mail _____
(wenn möglich dienstlich)

Erstbetreuer:in _____

Ich wurde gemäß der Promotionsordnung des hochschulübergreifenden Promotionszentrums Angewandte Informatik (PZAI) vom 03.05.2017 in der Fassung vom 17.01.2018 am PZAI zugelassen und habe das Promotionsverfahren gemäß dieser Ordnung begonnen.

Hiermit beantrage ich, dass mein Promotionsverfahren gemäß der Promotionsordnung vom 03.12.2024 weitergeführt wird.

Ort, Datum

Unterschrift

Application to change the doctoral regulations

In 2024, the doctoral regulations of the PZAI were revised and approved by all Senates and President's Councils of the partner universities involved. The new doctoral regulations came into force on December 3, 2024.

Doctoral candidates who were accepted at the PZAI after the 2018 version can switch to the 2024 doctoral regulations upon application (only possible before the doctoral procedure is initiated).

Personal data

Please enter the name of your university
(University of first supervision)

Personal details

First name _____

Last name _____

Phone number _____
(if possible official)

E-Mail address _____
(if possible official)

First supervisor _____

I have been admitted to the PZAI in accordance with the doctoral regulations of the Inter-institutional Doctoral Centre for Applied Computer Science (PZAI) dated 03.05.2017 in the version dated 17.01.2018 and have started the doctoral procedure in accordance with these regulations.

I hereby apply for my doctoral procedure to be continued in accordance with the doctoral regulations dated 03.12.2024.

Place, date

Signature